



Protokoll SÖF Styrelsemöte 8

Datum: 2023-06-13 kl 20.00

Via Teams

Närvarande: Tobias Hinton, Martin Wigforss, Camilla Pettersson, Niklas Edler, Fredrik Jönsson, Anna-Karin Elf, Peter Åkesson

Frånvarande: Mats Carselid, Jon Arnell, Josefin Åkesson

1. Martin Wigforss väljs till ordförande
2. Anna-Karin Elf väljs till sekreterare
3. Tobias och Niklas väljs till justerare
4. Avstämning inför internationella mästerskap: planering löper på bra avseende JNM (Camilla). Rapport från VM (Martin).
5. Diskussion om ekonomisk ersättning till arrangerande klubbar från riksmästerskap. P.g.a. färre anmälda än budgeterat blev resultatet från Kullavik snålt, närmast nollresultat. Ekonomin från Lomma inte klar ännu. Det är inte många klubbar som är redo att ta på sig arrangemanget. Därför är det viktigt att ekonomin ska gå ihop för arrangerande klubbar. Vi behöver se över fördelningsnyckeln mellan förbundet/arrangerande klubb.
6. Läger 2023. Rapport från tjejläger RÖSS: 17 deltagare. Fungerade bra, gott väder. SÖF sommarläger Stenungsund: Utkast till inbjudan nästan klart, ska läggas ut på hemsida. Enhetspris fre-sön 1750 kr inklusive boende, mat, kvällsaktivitet. Jon/Josefin är fortsatt kontaktpersoner för lägret. Riksläger v44: boende är bokad i Marstrand.
7. Flytt av riksmästerskap till hösten. Ett på vår och ett på hösten? Niklas har startat diskussion med Isabelle och Robert (SSF). Togs upp på dialogmöte med SSF, då man också diskuterade upplägg för JSM – evenemanget är så stort med flera klasser att det är svårt att hitta arrangör. Alternativ: vartannat år endast opti? Ev då bjuda in andra nordiska länder? Vi tryckte på att vi är nöjda med Coming stars, som ett lekfullt sätt att få in de yngre seglarna. Dialog fortsätter.
8. Nyrekrytering / hur stöttar vi bäst "grön" segling? Fredrik rapporterade hur det fungerar i Danmark. Klubben åker gemensamt till regattor vilket ger "inskolning" / lärande mellan barnen. Många race, kortare banor. Längre diskussion kring hur vi bäst får med både nya och mer erfarna seglare på våra svenska tävlingar. Strukturen kring regionsmästerskap upplevs som spretig. Hur får vi ett ökat deltagande när det ej är obligatoriskt? Vad är rollen för dessa? Bör man skipa dem och låta regattor

(serie?) vara meriterande? Har vi för många regattor? Ser väldigt olika ut beroende på region: Syd fick ej ihop tillräckligt antal deltagare för regionsmästerskap, men ok antal i Väst.

Beslut: Tillsattes arbetsgrupp för att jobba för detta: Peter, Fredrik, Tobias, Martin. Presentation vid nästa möte. Vad gör SOF (jobba med olika format av regattor)? Vad gör klubbar (interna strukturen – engagera gröna seglare)? Vad gör SSF?

9. Byte av revisor. Thies har hoppat av, förhinder. Möjligen kan en suppleant kan kliva in? Återrapport vid nästa möte.
10. JSM Stenungsund. SSF önskar 2 funktionärsribbar/klassförbund och eftersom Hjuvik är samarrangör så kommer de att bidra med dessa för SOF. Peter är med som resultatsansvarig.
11. Intresse har kommit upp att åka till asiatiska mästerskapen i Abu Dhabi på höstlovet. IODA fördelar platser och skickar ev inbjudan till SOF. Hur fördelar vi platser? Basera på resultat från JSM? Steg 1 är att se hur många platser vi får – Martin återrapporterar vid nästa möte.
12. Motion inom IODA att båda kön ska vara representerade i VM-truppen. Vi stödjer motionen, som kommer att diskuteras på IODAs årsmöte.
13. Övriga frågor: Vi bör redan nu sondera intresse för arrangemang av rikskval, regionskval och läger, samt även JSM och lag-SM tills nästa möte. Camilla postar på hemsidan.
14. Nästa möte: 2/8 kl 20.00

Protokollförare



Anna-Karin Elf

Justeras



Tobias Hinton

Justeras



Niklas Edler